WOWJAM

WOWJAM S. WOWJAM A & D

WOWJAM S. - WOWJAM STATION

集结世界各地极具影响力的老师,把各种哇赛的点子和创意碰撞在一起,并且和你一同颠覆生命的 无限可能。

Collect lots of influential expertise all of the world, Collide various "wow-ohh" ideas and creativities, Convert impossible into possible.

WOWJAM S. 有《WOWJAM BUSINESS》、《WOWJAM LIFE》两大系列,透过WOWJAM BUSINESS 将您的创意变生意,WOWJAM LIFE 带您发现生活的美好,找寻到工作与生活之间的平衡之美。在这里您可以和各领域最具影响力的老师面对面接触,学习到老师数十年的宝贵经验,进而拥有一个丰富的人生。

WOWJAM S. has two collections: WOWJAM BUSINESS and WOWJAM LIFE. Make your ideas into businesses through WOWJAM BUSINESS, and find work-life balance with WOWJAM LIFE. You can speak to these influential expertise directly and learn from their experiences and lessons accumulating in decades to own a treasurable life.

WOWJAM BUSINESS I WOWJAM 创新商业 将您的创意变生意

在这里,您不仅可以和全世界的精英分子学习,并且有机会共同合作,将您的创意变生意。 品牌 / 创意 / 沟通 / 销售 / 营销 / 管理 / 策略

WOWJAM BUSINESS | Ideas into Businesses

Many opportunities to learn and to cooperate with elites from various fields

Brand / Creativity / Communication / Sales / Marketing / Management / Strategy

WOWJAM LIFE I WOWJAM 品味生活 带您发现生活的美好

You Are What You Live. 热爱生活并懂得生活的价值,找寻到工作与生活之间的平衡之美。 WOWJAM LIFE | Amazing life figuration

You Are What You Live. Revalue your life and look for the work-life balance.

生活美学与品味并没有标准,也没有绝对,因此我们希望借由邀请各领域拥有丰富知识与经验的专家,分享他们长时间累积的体验与私房美好的生活,透过视觉、听觉、味觉、触觉、嗅觉的感官,带领着大家从生活的食、衣、住、行,有方向的去品尝生活之美,勾勒出属于自己的美好生活蓝图。

There is no standard and no absolute for the aesthetics of life so that we would like to invite many expertise who have a plenty of knowledge and experiences to share their personal life style. Leading you to taste how beautiful the life is from different dimensions through the sight, hearing, taste, smell, and touch.